

<p>THE PANTHER The panther is like a leopard, Except it hasn't been peppered. If you behold a panther crouch, Prepare to say Ouch. Better yet, if called by a panther, Don't anther.</p>	<p>Der Panther Der Panthr'ist wie ein Leopadt, der außen keine Sprenkel hat. Wer lauern ihn seh', dem wird bald sehr weh. Denn begrüßt Dich der Panther, gib' ihm bloß nicht die Hand her!</p>
<p>THE COW The cow is of the bovine ilk; One end is moo, the other milk.</p>	<p>Die Kuh Die Kuh, die ist ein echt's Rindvieh(lch); macht vorne Muh und hinten Mi(eh)lch.</p>
<p>THE FIREFLY The firefly's flame Is something for which science has no name. I can think of nothing eerier Than flying around with an unidentified glow on a Person's posterior.</p>	<p>Der Glühwurm Des Glühwurmes Flammen sind dem Weisen nicht geheuer. Auch ich wär' nicht sonderlich froh, rumzufliegen mit so unklarem Feuer an meiner eignen Person ihrem Po.</p>
<p>THE CANARY The song of canaries Never varies. And when they're molting They're pretty revolting.</p>	<p>Die Kanarien Es zwitschern die Kanarien die immer gleichen Arien. Wenn mausern sie sich liderlich, sind sie auch ganz schön widerlich.</p>
<p>THE EEL I don't mind eels Except as meals. And the way they feels.</p>	<p>Der Aal Ich hab' nichts gegen den Aal , außer zum Mahl . Auch haptisch ist er mir fatal .</p>
<p>THE KANGAROO O Kangaroo, O Kangaroo, Be grateful that you're in the zoo. And not transmuted by a boomerang Into zestful tangy Kangaroo meringue.</p>	<p>Das Känguruh Oh Känguruh, Uh Känguroh, Sei bloß fruh, dass du bist im Zoo und nicht mutiert per Bumeringe zu würzig-duft'gem Kängoruh-Meringe.</p>
<p>Animal Crackers: <i>Ogden Nash</i>, 1902-1971</p>	<p>T: J.R.J. Schirra (2015)</p>